
 

Referat fra møte i Samarbeidsutvalget, Smørås skole 

Deltagere SU: Olava Nygård (leder elevrådet), Emma Charlotte Ingvaldsen (nestleder elevrådet), 

Anne Marte Spydslaug (lærer), Siri Elisabeth Bergman (assistent), Jannicke Falck (leder FAU), Helene 

Alvær Kyvik Hetland (FAU), Odd Naustdal (skoleeiers representant) og Trine Lise Larsen (rektor). 

Ikke tilstede: Siri Elisabeth Bergman, Helene Alvær Kyvik Hetland og Odd Naustdal. 

Tid: Mandag 30. januar kl. 09.00- 10.00. 

Sted: Smørås skole, rektor sitt kontor. 

Saksliste: 

1. Godkjent innkalling og saksliste. 

 

2. Godkjent referat.  

 

 

3. Nytt møtetidspunkt for neste SU møte? 

 

- 22.mai nytt møte kl. 9, rektor sitt kontor. 

 

4. Orienteringssak SU: Hjertesone rundt Smørås skole. Et samarbeid mellom skolen og veieier. 

Målet er å øke trafikksikkerheten rundt skolen og oppfordre elevene til å være fysisk aktive. 

Orienterer om veien videre. 

- Fokus på å gå til skolen. 

- Det ble diskutert om at løsningen som ble presentert fra skolen og Bymiljøetaten, ikke er 

tilfredsstillende. Man mener at det vil skape mer trafikkaos enn det er ved skolen på 

nåværende tidspunkt, noe både elever, lærer og leder i FAU er enige om. 

- Bymiljøetaten- Er det mulig å flytte Hjertesonen inn et hakk dvs fra Nedre Smøråsvegen?  

- Kan man dele plassen ved fotballbanen i to? Fjerne containerne. Bruke denne plassen 

som slippsone. 

- Dårlig løsning å parkere bilene i Nedre Smøråsvegen.  

- Rektor tar kontakt med Bymiljøetaten for å diskutere ny løsning på plassering av 

Hjertesonen. 

- Foresatte får i gang gå-grupper for å minske trafikken til/fra skolen. 

- Det må i brevet skolen sender ut til alle foreldrene angående Hjertesonen, at dette er 

skolen som er avsender og at FAU og elevrådet er rådført. 

 

5. Drøftingssak SU: Skoleruten 2023/2024- frist for endring 31.1.2023 

Endringer angående påsken 2024. 25.3 og 26.3 er SFO åpen. Stengt 27.3 med bakgrunn i at 

det de siste årene ikke har vært elever på SFO den halve dagen i påsken. 
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6. Orienteringssak SU: Resultatene fra Foreldreundersøkelsen er kommet.  

- 79% deltagelse i år. 29% i fjor. 

- Foreldreundersøkelsen vil bli gjennomgått på kvalitetsoppfølgingen i april. 

- Leder av FAU ønsker ikke at man går gjennom Power pointen -en på foreldremøtet, men 

heller sender den ut til foresatte før møtet. Det er ønskelig at foreldremøtene brukes til 

for eksempel dialogspill. Skolen prøvde ut dette på et av trinnene i fjor, men god 

tilbakemelding fra foresatte.  

- FAU -leder tar opp i FAU hva som er ønskelig å prioritere på foreldremøtene.   

 

7. Orienteringssak SU: Resultatene fra elevundersøkelsen 2022/23. 

Undersøkelsen ble tatt på 7.trinn. Resultatene var gode, men skolen vil jobbe videre med 

elevundersøkelsen til kvalitetsutviklingen i april. 

 

8. Orienteringssak S.U: Neste skoleår. Foreldremøte nye 1.trinns elever. Elevtallet vil øke. Har 3 

lærere ute i permisjon. Må utlyse noen stillinger. Denne saken utsettes til neste SU-møte. 

 

9. Innmeldte saker: Leksehjelp. 

- Ønsker ikke at elever fra forskjellige trinn samles, men heller ha 5.trinn på et klasserom, 

6.trinn på et osv. Ønskelig med en lærer/assistent på hvert trinn. 

- FAU ønsker leksehjelp 2 ganger i uken. Helst mandag og onsdag. 

- Skolen skal se på saken om dette lar seg gjennomføre. 

 

 

Referent: Trine Lise Larsen-rektor 

 


